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Nijia Zou 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Dispute resolution 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Zou has been practicing as a dispute resolution lawyer since 2021.  Prior to joining Han Kun, 

Ms. Zou worked at King & Wood Mallesons (Chengdu) and Merits & Tree Law Offices. 

Ms. Zou specializes in Civil and commercial dispute resolution; she has handled a series of disputes 

over corporate control, contract disputes over equity transfer, construction project contract disputes, 

performance brokerage contract disputes, and private lending contract disputes, leasing contract 

disputes, helping clients recover losses of totaling hundreds of millions of RMB.  In addition, Ms. 

Zou once provided a foreign company with pre-litigation consulting services for cross-border trade 

disputes, and a district government management committee with perennial legal counsels and 

administrative litigation agent services. 

EDUCATION 
Ms. Zou received her LL.B. from Southwest University of Political Science and Law and BA in 

English from Sichuan International Studies University concurrently.  She later received an LL.M. 

from Renmin University of China in Civil and Commercial Law. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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邹倪珈 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 争议解决 

工作经历 

邹倪珈律师自 2021 年起从事争议解决律师工作，在加入汉坤之前，邹倪珈律师曾就职于北京

市金杜律师事务所成都分所、北京植德律师事务所。 

邹倪珈律师主要业务领域为民商事争议解决；从业以来办理过多起涉及公司控制权争夺系列

纠纷，股权转让合同纠纷、建设工程合同纠纷、演艺经纪合同纠纷、民间借贷合同纠纷、租

赁合同纠纷相关的民商事诉讼及仲裁案件，累计帮助客户成功挽回上亿元损失。此外，邹倪

珈律师曾为某境外公司提供跨境贸易纠纷诉前咨询服务，为某区政府管委会提供常年法律顾

问及行政诉讼代理服务。 

教育背景 

邹倪珈律师本科就读于西南政法大学，获法学学士学位，同时辅修四川外国语大学英语学士

学位；硕士就读于中国人民大学，获民商法硕士学位 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


